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Sporządzono: 11.06.2025

Protokół z sesji

XIV Sesja Rady Gminy w Warnicach
data posiedzenia: 28-05-2025

miejsce posiedzenia: Dom Strażaka w Warnicach

Porządek obrad

Otwarcie obrad.1.
Stwierdzenie quorum.2.
Zgłaszanie zmian do porządku obrad.3.
Upamiętnienie 35 - lecia powstania samorządu terytorialnego.4.
Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.5.
Przyjęcie wyciągu z protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 29 kwietnia 2025 r.6.
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Warnice z organizacjami pozarządowymi7.
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024 rok.
(Projekt Nr 20/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.8.
(Projekt Nr 21/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej9.
Gminy Warnice na lata 2025-2032.
(Projekt Nr 22/2025) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla10.
Województwa Zachodniopomorskiego.
(Projekt Nr 23/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Warnice nr11.
XII/66/2025 z dnia 27 marca 2025 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania
rodziny Gminy Warnice na lata 2025-2027”
Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.12.
Zamknięcie obrad.13.

Wykaz głosowań

Przyjęcie wyciągu z protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 29 kwietnia 2025 r.1.
(2025-05-28 13:22:34)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 4
ZA - 11 - Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula
Sroka; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Warnice z organizacjami2.
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024 rok.
(2025-05-28 13:23:42)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 4
ZA - 11 - Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula
Sroka; Paulina Stępień;
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PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.3.
(2025-05-28 13:24:35)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 4
ZA - 10 - Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula
Sroka;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Paulina Stępień;
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej4.
Gminy Warnice na lata 2025-2032. (2025-05-28 13:25:30)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 4
ZA - 10 - Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula
Sroka;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Paulina Stępień;
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla5.
Województwa Zachodniopomorskiego. (2025-05-28 13:30:15)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 4
ZA - 11 - Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula
Sroka; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały Rady Gminy Warnice w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Warnice nr6.
XII/66/2025 z dnia 27 marca 2025 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania
rodziny Gminy Warnice na lata 2025-2027” . (2025-05-28 13:31:19)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 11 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 4
ZA - 11 - Marek Brodowski; Małgorzata Brząkała; Bartosz Gonczarow; Patryk Kwapisz;
Magdalena Lechnata; Piotr Piwoni; Paweł Piwoni; Krzysztof Pragier; Bogdan Skoczek; Urszula
Sroka; Paulina Stępień;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Ad. 1. Otwarcie obrad.

Obrady XIV Sesji Rady Gminy o godz. 12:05 otworzył Przewodniczący Rady Gminy Warnice Pan Marek
Brodowski. 

W obradach uczestniczyli: 

-Wójt Gminy Warnice Pan Grzegorz Nizio, 
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-Zastępca Wójta Gminy Warnice Pani Anna Hackiewicz-Gębska,

-Skarbnik Gminy Warnice Pani Katarzyna Walerowska, 

-Sekretarz Gminy Warnice Pani Monika Ostrowska, 

-Komendant Straży Gminnej w Warnicach Pan Czesław Fiałko,

-p.o. Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Nina Gronczewska,

-Sołtysi Gminy Warnice, 

-Radni Powiatowi: Pani Teresa Suliga oraz Pan Jan Chmielewski. 

W obradach uczestniczyli również pracownicy Urzędu Gminy w Warnicach: pracownik ds. obsługi biura
Rady Pani Emilia Knap oraz pracownik ds. sportu Pan Ireneusz Rożuk.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący poinformował, że w obradach bierze udział 11 radnych, stwierdzając jednocześnie
quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 

Nieobecny był Radny p. Paweł Piwoni, Radny p. Grzegorz Pieńkowski, Radny p. Ryszard Staszewski i
Radny p. Michał Kusy. 

Ad. 3. Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

brak 

Ad. 4. Upamiętnienie 35 - lecia powstania samorządu terytorialnego.

Przewodniczący Rady p. Marek Brodowski poprosił Wójta Gminy p. Grzegorza Nizio o zabranie głosu w
tym punkcie. 

Wójta Gminy p. Grzegorz Nizio poprosił o powstanie i wspólne odśpiewanie hymnu państwowego. 

Następnie wygłosił przemówienie z okazji 35-lecia odrodzenia samorządu terytorialnego w Polsce.
Podkreślił historyczne znaczenie pierwszych wolnych wyborów samorządowych z 27 maja 1990 roku,
które dały obywatelom realny wpływ na sprawy lokalne i zapoczątkowały nową epokę demokracji,
odpowiedzialności i współdziałania. W swoim wystąpieniu zwrócił uwagę na ogromną rolę, jaką przez
te 35 lat odegrali radni, sołtysi, pracownicy samorządowi oraz mieszkańcy. Złożył im podziękowania
za zaangażowanie, trud, codzienną pracę i podejmowanie odpowiedzialnych decyzji na rzecz dobra
wspólnego. Podkreślił, że rozwój gminy był możliwy dzięki współpracy wszystkich środowisk lokalnych.
Wójt wyraził również nadzieję, że samorząd pozostanie silnym fundamentem demokracji, a przyszłe
lata przyniosą gminie dalszy rozwój, zgodę społeczną i satysfakcję z realizowanych wspólnie celów.
Przemówienie zakończył życzeniami wytrwałości, mądrości i energii do dalszego działania na rzecz
lokalnej wspólnoty.

Przytoczył również kilka ciekawostek i informacji podsumowujących 35 lat działalności samorządu
terytorialnego w Gminie Warnice.  

Wójt Gminy przedstawił również prezentację okolicznościową z okazji 35-lecia odrodzenia samorządu
terytorialnego. W prezentacji zaprezentowano skład władz samorządowych wszystkich dziewięciu
kadencji, najważniejsze inwestycje zrealizowane na przestrzeni lat oraz główne działania
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podejmowane w poszczególnych kadencjach. Prezentacja stanowiła przegląd dorobku
samorządowego Gminy Warnice od 1990 roku do chwili obecnej.

Radny p. Maciej Banicki zabrał głos i dodał, że w siódmej kadencji zakupiono również nowy wóz
strażacki dla OSP Warnice . 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę na poczęstunek w okazji 35 - lecia powstania samorządu
terytorialnego (godz.12:38).

Wychodzi Radny p. Maciej Banicki  (godz. 12:40).

W trakcie przerwy na salę obrad przybył Radny p. Paweł Piwoni (godz. 12:45).

Wznowienie obrad (godz.13:04). 

W obradach od tego momentu bierze udział 11 radnych. Nieobecny Radny p. Maciej Banicki, Radny p.
Grzegorz Pieńkowski, Radny p. Ryszard Staszewski i Radny p. Michał Kusy. 

Ad. 5. Informacja Wójta z prac pomiędzy sesjami.

Wójt Gminy Warnice p. Grzegorz Nizio przedstawił informację międzysesyjną oraz omówił sprawy
bieżące Gminy Warnice. Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący udzielił głosu Radnemu p. Bogdanowi Skoczkowi. 

Przemawia Bogdan Skoczek (od 13:16:57 do 13:19:26).

Radny p. Bogdan Skoczek złożył podziękowania w imieniu swoim oraz mieszkańców sołectwa Wójcin
za doprowadzenie do podpisania umowy w ramach pilotażu programu modernizacji energetycznej
budynków popegeerowskich. Podkreślił, że tylko cztery gminy w województwie zakwalifikowały się do
programu, a osiągnięcie tego celu wymagało od Wójta dużej determinacji i zaangażowania.  W drugiej
części wypowiedzi odniósł się do zakończenia trzeciego etapu inwestycji budowy remizy kontenerowej
w miejscowości Wierzbno. Zwrócił uwagę, że dalsze prace związane m.in. z wykonaniem placu i
ogrodzenia mają zostać zrealizowane systemem gospodarczym przez lokalnych
strażaków–ochotników. Podkreślił ich postawę jako godną uznania, wskazując na duże zaangażowanie
społeczne oraz realne oszczędności dla budżetu gminy. Zaznaczył, że tego rodzaju inicjatywy
obywatelskie są coraz rzadsze i tym bardziej zasługują na docenienie.

Wójt Gminy p. Grzegorz Nizio w odpowiedzi poinformował, że zbliża się zakończenie pierwszego etapu
budowy kontenerowej strażnicy OSP w miejscowości Wierzbno, jednak realizacja całego zamierzenia
inwestycyjnego nie kończy się na tym etapie. Zwrócił uwagę, że kontynuacja prac w systemie
gospodarczym jest możliwa dzięki zaangażowaniu członków jednostki OSP, którzy pozytywnie
odpowiedzieli na apel o pomoc przy dalszych pracach. Zaznaczył, że bez tej inicjatywy zakończenie
inwestycji w roku bieżącym byłoby bardzo utrudnione. Przekazał również, że druhowie zobowiązali się
do wykonania kolejnych etapów we własnym zakresie, pod warunkiem zabezpieczenia środków
finansowych niezbędnych do zakupu materiałów. W dalszej części wypowiedzi skierował
podziękowania do Sołtys Sołectwa Wierzbno p. Alicji Bakun, która zwołała zebranie wiejskie, na
którym ma być omawiana propozycja przesunięcia części środków z funduszu sołeckiego na
ogrodzenie terenu remizy. Wyraził nadzieję, że mieszkańcy poprą tę inicjatywę i wspólnym wysiłkiem
uda się doprowadzić inwestycję do końca.

Ad. 6. Przyjęcie wyciągu z protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Warnice z dnia 29 kwietnia
2025 r.
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyciąg z protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Warnice z
dnia 29 kwietnia 2025 r.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. Wyniki głosowania przedstawione są w wykazie głosowań pod
pozycją nr 1.

Wyciąg z protokołu został przyjęty jednogłośnie, bez odczytywania.

Ad.7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Warnice z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024
rok.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o Sprawozdaniu z
realizacji Programu współpracy Gminy Warnice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024 rok.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. Wyniki głosowania przedstawione są w wykazie głosowań pod
pozycją nr 2.

Sprawozdanie zostało została przyjęte  jednogłośnie.

Sprawozdanie stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.8. (Projekt Nr 20/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na
rok 2025.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie zmiany budżetu Gminy Warnice na rok 2025.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. Wyniki głosowania przedstawione są w wykazie głosowań pod
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pozycją nr 3.

Uchwała została podjęta 11 głosami za i jednym głosem wstrzymującym.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.9. (Projekt Nr 21/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Warnice na lata 2025-2032.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warnice na lata 2025-2032.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. Wyniki głosowania przedstawione są w wykazie głosowań pod
pozycją nr 4.

Uchwała została podjęta 11 głosami za i jednym głosem wstrzymującym.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.10. (Projekt Nr 22/2025) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla
Województwa Zachodniopomorskiego.

Przewodniczący Rady poprosił Wójta o przybliżenie mieszkańcom treści projektu uchwały. 

Wójt Gminy p. Grzegorz Nizio poinformował, że w celu podpisania porozumienia z Urzędem
Marszałkowskim konieczne jest zabezpieczenie środków w wysokości 63 715 zł. Kwota ta pozwoli na
opracowanie dokumentacji i wykup gruntów, co umożliwi realizację inwestycji poprawiającej
bezpieczeństwo dojścia do obiektu rekreacyjnego w miejscowości Barnim. Wójt zaznaczył, że
prowadzone są już rozmowy z właścicielami działek i potencjalnym wykonawcą projektu.

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że inwestycja najprawdopodobniej zostanie zrealizowana w
oparciu o specustawę ZRID i ma na celu zapewnienie bezpiecznego dojścia dla mieszkańców.
Podziękował Wójtowi za podjęcie działań i wyraził nadzieję na realizację zadania w bieżącej kadencji.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Zachodniopomorskiego.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna
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K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. Wyniki głosowania przedstawione są w wykazie głosowań pod
pozycją nr 5.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.11. (Projekt Nr 23/2025) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy
Warnice nr XII/66/2025 z dnia 27 marca 2025 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego
Programu Wspierania rodziny Gminy Warnice na lata 2025-2027”.

Brak pytań.

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały
w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Warnice nr XII/66/2025 z dnia 27 marca 2025 roku w sprawie
przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania rodziny Gminy Warnice na lata 2025-2027”.

K. Socjalna - opinia pozytywna

K. Rewizyjna - opinia pozytywna

K. Skarg, wniosków i petycji - opinia pozytywna

K. Rozwoju i rolnictwa - opinia pozytywna

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. Wyniki głosowania przedstawione są w wykazie głosowań pod
pozycją nr 6.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.12. Wolne wnioski, komunikaty i ogłoszenia.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  do  Rady  Gminy  Warnice  wpłynęło  pismo  w  sprawie
oświetlenia przy ul. Polnej. Pismo nie zostało podpisane, dlatego jako anonim nie podlega rozpatrzeniu
i nie została udzielona na nie odpowiedź. Analogicznie pismo wpłynęło również do Wójta, który odniósł
się do sprawy i udzielił odpowiedzi. 

Poinformował również, że w dniu 30.04.2025 r. wpłynęła interpelacja Radnej Małgorzaty Brząkały w
sprawie drogi powiatowej Wierzbno – Koszewo. Odpowiedź została udzielona w dniu 07.05.2025 r.
Treść interpelacji i odpowiedzi zamieszczona została w biuletynie informacji publicznej Urzędu Gminy
Warnice.

Do dyskusji zgłosił się Radny p. Patryk Kwapisz. 

Przemawia Patryk Kwapisz (od 13:32:31 do 13:33:24)
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Radny  p.  Patryk  Kwapisz  zwrócił  uwagę  na  problem  nieuporządkowanego  chodnika  wzdłuż  firmy
IMPEX  w  Warnicach.  Podkreślił,  że  mimo  apelu  gminy  o  dbanie  o  chodniki,  firma  nie  podejmuje
żadnych  działań  w  tym  zakresie.  Zapytał,  czy  gmina  może  podjąć  jakieś  kroki  w  tej  sprawie.

Wójt Gminy wyjaśnił, że droga i chodnik na odcinku od budynku Urzędu Gminy Warnice do torów w
Dębicy są własnością powiatu. W odpowiedzi na interwencję Radnego, Wójt zadeklarował, że
wystosuje pismo do Starostwa Powiatowego z prośbą o uwzględnienie wskazanego odcinka chodnika
w planach porządkowych. 

Radny p. Patryk Kwapisz zapytał, czy ten odcinek chodnika nie powinna dbać jednak firma IMPEX.

Komendant Straży Gminnej p. Czesław Fiałko wyjaśnił, że zgodnie z przepisami właściciele posesji są
odpowiedzialni za utrzymanie części terenu między chodnikiem, a granicą swojej działki, natomiast
pielęgnacja pasa między chodnikiem, a drogą należy do zarządcy drogi.

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi, który poinformował, że 7 czerwca br. w miejscowości
Barnim odbędzie się festyn charytatywny na rzecz byłej  pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej, Pani Agnieszki. W imieniu organizatorów oraz własnym zaapelował o obecność i wsparcie
wydarzenia.

Ad.13. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Brodowski zamknął
posiedzenie XVI Sesji Rady Gminy Warnice o godz. 13:36.

 

sporządził
Emilia Knap

przewodniczący
Marek Brodowski


